
Free for the first year 
Renewal Fee waived if 
last 12 months spend 
is equal to or greater 
than      48,000

مجانية للسنة الأولى
يتم التنازل عن رسوم 

التجديد إذا كانت قيمة 
مصروفاتك آخر 12شهرًا 

تساوي أو تزيد عن
48,000

Free for the first year 
Renewal Fee waived if 
last 12 months spend 
is equal to or greater 
than      150,000

مجانية للسنة الأولى
يتم التنازل عن رسوم 

التجديد إذا كانت قيمة 
مصروفاتك آخر12 شهرًا 

تساوي أو تزيد عن     
 150,000

Free for the first year 
Renewal Fee waived if 
last 12 months spend 
is equal to or greater 
than      240,000

مجانية للسنة الأولى
يتم التنازل عن رسوم  
التجديد إذا كانت قيمة 

مصروفاتك آخر 12 شهرًا 
تساوي أو تزيد عن 

240,000

                  Annual Fees
           الرسوم السنوية

Key Facts Statement (KFS) Credit Cards

Credit Card is a payment instrument that allows the cardholder to pay for 
purchases or withdraw cash and pay back to Mbank by the Payment Due 
Date mentioned on the monthly Credit Card Statement. 

This KFS provides indicative information about Mbank Credit Card 
product’s key features, fees, and applicable charges.

بيان الحقائق الرئيسية - بطاقات الائتمان

المشتريات  ثمن  دفع  من  حاملها  تُمكّن  دفع  أداة  هي  الائتمان  بطاقة 
استحقاق  تاريخ  في  المحلي  المارية  لبنك  وسدادها  سحب النقود  أو 
الشهري.  الائتمان  بطاقة  كشف حساب  في  المذكور   الدفع 

يُقدّم هذا الدليل معلومات إرشادية حول الميزات الرئيسية لبطاقة الائتمان من بنك 
المارية المحلي، ورسومها، والتكاليف المطبقة.

Minimum Monthly Payment Amount الحد الأدنى لمبلغ الدفعة الشهرية

You must pay the Minimum Payment Due by the Payment Due date each month. The 
minimum payment is 5% of the closing balance outstanding, or       100, whichever is 
higher. If the closing balance is less than       100, it must be paid in full.

يجــب عليــك ســداد الحــد الأدنــى المســتحق للدفــع بحلــول تاريــخ الاســتحقاق كل شــهر. الحــد 
الأدنــى للدفعــة هــو 5% مــن الرصيــد الختامــي المســتحق، أو 100     ، أيهمــا أعلــى. إذا كان الرصيــد 

الختامــي أقــل مــن 100     ، فيجــب ســداده بالكامــل.

Annual Interest Percentage Rate for Purchase  نسبة الفائدة السنوية للشراء

The monthly interest rate of 3.15% is derived from (APR) Annualized Percentage Rate 

i.e. 37.8%, and this rate may be reviewed from time to time.

• This interest rate only includes Finance/Interest charges and does not include 
any other fee or charges levied by the Bank.

• If we receive payment of the statement balance in full, on or before the payment 

due date, you do not have to pay any interest charge on the statement balance.

• Interest charges accrue daily and are applicable when the Total Amount Due 

as noted in the previous month’s credit card statement is not paid in full on or 

before the Payment Due Date.

• Interest charges will be applicable on the Total Amount Due as noted in the 

previous month’s Statement of Account as well as on all new transactions 

(from the respective transaction date) till such time as the total outstanding 

amounts are paid in full.

يشــتق معــدل الفائــدة الشــهري 3.15% مــن معــدل الفائــدة الســنوي البالــغ ,37.8% ويخضــع 
للمراجعــة مــن وقــت لآخــر.

أو 	  التمويل/الفائــدة فقــط، ولا يشــمل أي رســوم  الفائــدة هــذا رســوم  يشــمل معــدل 
البنــك. يفرضهــا  أخــرى  تكاليــف 

فــي حــال اســتلامنا مدفوعــات رصيــد كشــف الحســاب بالكامــل فــي تاريخ اســتحقاق الدفع 	 
أو قبلــه، فلــن يطلــب منــك دفــع أي رســوم فائــدة علــى رصيــد كشــف الحســاب.

تطبــق رســوم الفائــدة يوميًــا عندمــا لا يتــم ســداد المبلــغ الإجمالــي المســتحق كمــا هــو 	 
مذكــور فــي كشــف حســاب بطاقــة الائتمــان للشــهر الســابق بالكامــل فــي أو قبــل تاريــخ 

اســتحقاق الدفــع.

ســيتم تطبيــق رســوم الفائــدة علــى إجمالــي المبلــغ المســتحق كمــا هــو مذكــور فــي كشــف 	 
الحســاب للشــهر الســابق وكذلــك علــى جميــع المعامــلات الجديــدة )مــن تاريــخ المعاملــة 

المعنيــة( حتــى يتــم ســداد المبالــغ المســتحقة بالكامــل.

Interest Type نوع الفائدة

The credit card interest calculation is based on a fixed rate as indicated on the card 

statement and is calculated on a reducing balance basis

يعتمــد حســاب فائــدة بطاقــة الائتمــان علــى ســعر فائــدة ثابــت كمــا هــو موضــح فــي كشــف 
المتناقــص الرصيــد  البطاقــة ويتــم حســابه علــى أســاس  حســاب 

Interest on Cash Advance معدل الفائدة على السلقة النقدية

The monthly percentage interest rate of 3.79% is derived from (APR) Annualized 
Percentage Rate i.e. 45.48%, and it may be reviewed from time to time.

Interest Charges are always applicable when you withdraw and/or remit cash from 
the Card through ATM and/or any other platform defined as cash by Mastercard Inc. 
or alternative scheme. Interest charge is levied on the withdrawn amount from the 
Transaction Date to the date the amount is paid back in full.

يشتــــــق معــــــــــدل الفائــــدة الشهــــــــــــــــري 3.79% مــن معــدل الفائــدة الســنوي البالــغ %45.48 
ويخضــع للمراجعــة مــن وقــت لآخــر.

تُطبــق رســوم الفائــدة دائمًــا عنــد ســحب أو تحويــل النقــود مــن البطاقــة عبــر أجهــزة الصــراف الآلــي 
أو أي منصــة أخــرى تُعرّفهــا شــركة ماســتركارد بأنهــا نقــد. وتُفــرض رســوم فائــدة علــى المبلــغ 

المســحوب مــن تاريــخ المعاملــة إلــى تاريــخ ســداده بالكامــل.

 

Credit Card Types أنواع بطاقات الائتمان

525 1,575 5,250

Platinum البطاقة البلاتينية World Elite بطاقة وورلد ايليت Sadara بطاقة صدارة

1



Interest Rate Calculation Method طريقة حساب قيمة الفائدة

Interest is calculated on the daily closing balance from the Transaction Date until 

the Statement Date preceding the Payment Due Date, continuing until full payment 

is received. Please refer to sample illustration provided on page 3 of this document.

يُحتســب علــى أســاس الرصيــد الختامــي اليومــي مــن تاريــخ المعاملــة حتــى تاريــخ كشــف الحســاب 
الــذي يســبق تاريــخ اســتحقاق الدفــع، ويســتمر حتــى اســتلام المبلــغ كامــلًا. يُرجــى مراجعــة المثــال 

التوضيحــي الــوارد فــي الصفحــة ٣ مــن هــذا المســتند.

Cash Advance Fee رسوم السلفة النقدية

3% of the cash advance amount or       157.50 whichever is higher will be charged for 

each Cash Advance transaction.

سيتم خصم 3% من مبلغ السلفة النقدية أو 157.50      ، أيهما أعلى، لكل معاملة سلفة 
نقدية.

Grace Period فترة السماح

Up to 55 days from the Credit Card Transaction date (subject to payment being made 

in full of the Total Amount Due, by the Payment Due Date). The free credit period or 

grace period for payment will not apply if the previous month’s billed outstanding 

balance has not been cleared in full, or if Cash Advance or any other product has 

been availed, that is excluded from the interest free period.

مــا يصـــل إلــى 55 يومــــا مــــن تاريــخ معاملــة بطاقــــة الائتمــان )بشـــرط ســــداد كامـــل المبلـــغ 
المستحــــق قبـــل تاريــــخ استحقـــــاق الدفــع(. لــن تُطبــق فتــرة الائتمــان المجانيــة أو فتــرة الســماح 
للدفــع فــي حــال عــدم ســداد الرصيــد المســتحق للشــهر الســابق بالكامــل، أو فــي حــال الاســتفادة 

ــد. ــرة الإعفــاء مــن الفوائ ــة أو أي منتــج آخــر مســتثنى مــن فت مــن الســلفة النقدي

Late Payment Fee رسوم تأخر دفعة

      241.50 per month will be charged to the Card Account if the Minimum Payment 

Due is not received in full, by the Payment Due Date.

ســيتم خصــم مبلــغ 241.50       شــهر ًيــا مــن حســاب البطاقــة إذا لــم يتــم اســتلام الحــد الأدنــى 
المســتحق للدفــع بالكامــل بحلــول تاريــخ الاســتحقاق.

Over Limit Fee رسوم تجاوز الحد

     288.75 per month will be charged to the Card Account if, at any time during the 

billing cycle, the Current Balance in the Card Account exceeds the Credit Limit 

assigned. Such a fee will be charged once during each billing cycle.

ســيتم فــرض مبلــغ 288.75       شــهرياُ إلــى حســاب البطاقــة إذا تخطــى الرصيــد المســتحق الحالــي 
الحــد الائتمانــي للبطاقــة، وذلــك فــي أي وقــت خــلال دورة ســداد البطاقــة. تفــرض هــذه الرســوم 

مــرة واحــدة خــلال كل دورة ســداد مســتحقة.

Card Replacement Fee رسوم استبدال البطاقة

      78.75 78.75

International Transaction fee رسوم المعاملات الدولية

2.49% currency conversion fee is charged to the Card Account for all non-AED 

transactions incurred outside UAE. All such transactions are converted to AED at 

the Bank’s prevailing exchange rate on the date the amount was posted to the Card 

Account rather than the date the Card was used. This fee is charged on all foreign 

currency transactions on the Credit Card in addition to the standard exchange rate 

by MasterCard Inc. and is applicable to transactions performed outside the UAE.

تُفــرض رســـوم تحويـــل عملـــة بنسبـــة 2.49% علــى حســـاب البطاقـــة لجميـــع المعامـــلات التــي تتــم 
خـــارج دولــة الإمــارات العربيـــة المتحــدة بغيـــر الدرهــم الإمــــاراتي. تُحــــوّل جميـــع هـــذه المعامـــلات 
ــد لــدى البنــك فــي تاريــخ إيــداع المبلــغ فــي حســاب  ــرف السائـ ــر الصـ ــم الإماراتــي بسعـ إلــى الدرهــ
البطاقــة، وليــس فــي تاريــخ اســتخدام البطاقــة. تُفــرض هــذه الرســوم علــى جميــــع معامــــلات 
العمــــلات الأجنبيــــــة التــي تتــــم عــــلى بطاقــــة الائتمــــان، بالإضافــــة إلــى سعــــر الصــــرف القياســــي 
لشركــــة ماســتركارد، وتُطبــق علــى المعامــلات التــي تُجــرى خــارج دولــة الإمــارات العربيــة المتحــدة.

Returned Cheque الشيك المرتجع

      105.00 105.00

E-Statement Fees رسوم كشف الحساب الإلكتروني

Free مجانية

Physical Statement Fee رسوم كشف الحساب المطبوع

      52.50 52.50
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Copy of Sales Voucher نسخة من قسيمة المبيعات

       68.25 68.25

Dispute Verification Charge رسوم التحقق من النزاع

       210.00 210.00

General Note ملاحظة عامة

• MBank reserves the right to amend the Card features, Terms and Conditions

(including any relevant applications and required documents), revise the Fees & In-

terest Charges at any time by providing sixty (60) days prior written notice to your 

contact details registered with us.

• Kindly visit our website https://www.mbank.ae/fees-charges/ for the pre-

vailing interest rates, fees and charges.

• All fees & charges mentioned in this Key Facts Statement are inclusive of 5% 

Value Added Tax (with the exclusion of interest & currency exchange charges).

يحتفــظ بنــك الماريــة المحلــي بالحـــق فــي تعديـــل ميــزات البطاقـــة والشـــروط والأحكـــام )بمـــا فــي 
ــدة فــي  ــة(، ومراجعــة الرســوم ورســوم الفائ ــات ذات صلــة والمســتندات المطلوب ذلــك أي طلبــــ
ــا إلــى تفاصيــل الاتصــال  أي وقــت مــن خــلال تقديــم إشــعار كتابــي مســبق قبــل ســتين )60( يومً

الخاصــة بــك المســجلة لدينــا.

موقعنــا 	  زيــارة  يرجــي  الســائدة،  والمصاريــف  والرســوم  الفائــدة  أســعار  علــى  للتعــرف 
https://www.mbank.ae/fees-charges/:الإلكترونــي

القيمــة 	  هــذا يشــمل ضريبــة  الحقائــق  بيــان  فــي  المذكــورة  والتكاليــف  الرســوم  جميــع 
العمــلات(. صــرف  ورســوم  الفوائــد  )باســتثناء   %5 بنســبة  المضافــة 

Illustration of Interest Calculation مثال توضيحي لحساب الفائدة

Transaction:      1,000 purchase transaction on 12th April

Statement date: 10th May (shows      1,000 due, minimum payment       100, due on 
7th June).

Payment: Only       100 paid on 7th June as minimum payment

Interest rate: 3.15% per month

Interest periods:

12th April to 6th June (before payment):       1,000

7th June to 10th June (after payment):       900

معاملة شراء بـ  1,000      بتاريخ 12 أبريل

تاريــخ كشــف الحســاب: 10 مايــو )ويوضــح المبلــغ المســتحق بالكامــل 1,000      ، الحــد الأدنــي 
للدفــع 100      ، اســتحقاق الدفــع بتاريــخ 7 يونيــو(.

تم دفع الحد الأدني مبلغ 100      في تاريخ7 يونيو 

سعر الفائدة: 3.15 % شهرياً

فترة الفائدة: 
1,000       من 12 أبريل الي 6 يونيو )قبل الدفع(

900      من 7 يونيو الي 10 يونيو )بعد الدفع(

Interest
الفائدة

Formula
المعادلة

Days
عدد 
الأيام

Principal
المبلغ الاساسي

Period
المــدة

57.991,000 × 0.0010356 × 56561,00012 Apr – 6 Jun
12أبريل - 6يونيو

3.73900 × 0.0010356 × 449007 Jun – 10 June
7يونيو - 10يونيو

61.7257.99 + 3.73
Total interest
أجمالي الفائدة

Additional Information معلومات إضافية

• Mbank reserves the right to amend / revise the Product Features, Benefits, 
Fees & Interest and Bank’s General Terms and Conditions (including any 
relevant applications and documents) at any time by providing sixty (60) days 

prior written notice or in accordance with applicable law. 

• Such changes shall be notified to You by Mbank either in writing to your 
registered contact details or by publishing on Bank’s website https://www.
mbank.ae or by any such means deemed as fit.

• Bank, without referring to the Customer, may debit the Customer’s accounts 
with any charges, expenses, or commission payable against the banking 
services rendered in accordance with the approved and announced banking 
charges and commissions.

يحتفــظ بنــك الماريــة المحلــي  بالحــق فــي تعديــل / مراجعــة ميــزات البطاقــة والفوائــد 	 
والرســوم والشــروط والأحــكام العامــة للبنــك )بمــا فــي ذلــك أي طلبــات ومســتندات ذات 
صلــة( فــي أي وقــت عــن طريــق تقديــم إشــعار كتابــي مســبق قبــل ســتين )60( يومًــا أو 

وفقًــا للقانــون المعمــول بــه.

ــات 	  ــى بيان ــا إل ــي إمــا كتابيً ــة المحل ــل بنــك الماري ــرات مــن قب ســيتم إخطــارك بهــذه التغيي
https:// الاتصــال المســجلة لدينــا أو عــن طريــق النشــر علــى موقــع البنــك الإلكترونــي

بــأي وســيلة أخــرى يراهــا مناســبة.  www.mbank.ae أو 

يجــوز للبنــك دون الرجــوع إلــى العميــل أن يخصــم مــن حســابات العميــل أيــة رســوم أو 	 
مصاريــف أو عمــولات مســتحقة مقابــل الخدمــات المصرفيــة المقدمــة وفقــاً للرســوم 

والمعلنــة.  المعتمــدة  المصرفيــة  والعمــولات 
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Additional Information معلومات إضافية

• For the latest schedule of fees and applicable charges or for product details, 
please visit our website https://www.mbank.ae/fees-charges/

• For any inquiries, assistance or to log a complaint, please call our Customer 
Service on 600 57 1111 or visit the nearest Mbank branch.

• You have the right to withdraw or cancel your Credit Card Application within 
5 Business Days from date of signing thereof “Cooling-Off Period”. During this 
period, you may:

للـــحصول علــى أحــدث جــدول للرســوم والرســوم المطبقــة أو للحصــول علــى تفاصيــل 	 
/https://www.mbank.ae/fees-charges الإلكترونــي  موقعنــا  زيــارة  يرجــى  المنتــج، 

لأي اســـتفسار أو مســاعدة أو تقديــم شــكوى، يرجــى الاتصــال بخدمــة العمــلاء علــى الرقــم 	 
600571111 أو زيــارة أقــرب فــرع لبنــك الماريــة المحلــي.

يــحــــق لــك ســحب أو إلغــاء طلــب بطاقــة الائتمــان خــلال 5 أيــام عمــل مــن تاريــخ التوقيــع 	 
”فتــرة إلغــاء الشــراء”. خــلال هــذه الفتــرة، يحــق لــك:
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Warning!!! تحذير!!! 

Failure to meet the repayment obligation on the Credit Card will result in the 
account going into arrears. This may impact on your credit rating and reduce 
future borrowing or financing opportunities. Additionally, the bank reserves 
the right to take legal action for any breach of contractual or financing terms.

سيؤدي عدم سداد مستحقات بطاقة الائتمان إلى تراكم متأخرات في حسابك. قد يؤثر 
ذلك على تصنيفك الائتماني ويقلل مـــن فرصـــك في الاقتـراض أو التمويـــل مستقبــلًا. 
كمــا يحتفــظ البنــك بحقــه في اتخــــاذ الإجـــراءات القانونيـــة فــي حـــال أي إخــــلال بشروط 

العقد أو التمويل.

Refinancing your Credit Facility may lead to extended repayment periods and 
could result in higher overall interest payments.

قد يودي إعادة التمويل تسهيل الائتمان الخاص بك إلى فترات سداد أطول وقد يؤدي 
إلى زيادة إجمالي المدفوعات للفائدة.

On paying only the Minimum Amount Due or paying less than the Total 
Amount Due by the Payment Due Date, you will pay more interest, and it will 
take you longer to pay The Outstanding Balance.

المبلغ  إجمالي  من  أقل  مبلغ  دفع  أو  فقط  المستحق  للمبلغ  الأدنى  الحد  دفع  عند 
المستحق بحلول تاريخ استحقاق الدفع، فسوف تدفع المزيد من الفائدة، وسيستغرق 

الأمر وقتًا أطول لسداد الرصيد المستحق.

In case you fail to fulfill your obligations as per the product Terms and Con-
ditions, before and during your relationship with us, there will consequence, 
including but not limited to, penalties.

في حالة فشلك في الوفاء بالتزاماتك وفقًا لشروط وأحكام المنتج، قبل وأثناء علاقتك 
معنا، ستكون هناك عواقب بما في ذلك، على سبيل المثال لا الحصر، العقوبات.

You are required to provide the Bank with copies of your updated documents 
at all times. Not providing these documents might result in charges, trans-
actions being restricted, accounts being blocked, or accounts being closed.

يتعين عليك تزويد البنك بنسخ من مستنداتك المحدثة في جميع الأوقات. قد يؤدي عدم 
تقديم هذه المستندات إلى فرض رسوم أو تقييد المعاملات أو حظر الحسابات أو إغلاق 

الحسابات.

Any other accounts you have with the Bank may be used to set off against 
amounts owed under your credit card(s).

المبالغ  مقابل  لسداد  البنك  لدى  لديك  أخرى  حسابات  أي  استخدام  للبنك  يمكن 
المستحقة علي بطاقات الائتمان الخاصة بك.

-   Cancel the CARD application (before card activation in case card has been   
issued) by contacting us at 600 57 1111. Mbank will cancel the CARD and 
refund any applicable fees (if paid by you).

-   By activating the CARD, you are agreeing to the Lending & General Terms 
and Conditions and the Schedule of Charges for Credit Cards available at: 
www.mbank.ae.

- الغــاء طلــب البطاقــة )قبــل تفعيــل البطاقــة فــي حالــة إصــدار البطاقــة( عــن طريــق 
الاتصــال بنــا علــى الرقــم 600571111. ســيقوم بنــك الماريــة المحلــي  بإلغــاء البطاقــة 

واســترداد أي رســوم ســارية )إذا قمــت بدفعهــا(. 

- مــن خــلال تفعيــل البطاقــة، فإنــك توافــق علــى الشــروط والأحــكام العامــة للإقــراض 
. www.mbank.ae :وجــدول الرســوم لبطاقــات الائتمــان المتوفــرة علــى
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CUSTOMER DECLARATION تصريح العميل

• I hereby confirm that I have been provided with sufficient time to 
read this document before accepting the same and I shall bear full 
responsibility in the event of failure to comply with what is stated in 
the Bank Terms and Conditions.

• I hereby declare that I have read, understood, and accepted the above 
key features explained in this document including fees, charges, 
interest, and expenses, were applicable, that may be incurred by 
applying to this facility and a copy was received by me.

• I hereby acknowledge that by activating the CARD within the (5) 
complete business days of ‘Cooling- Period’ I provide my express 
consent to waive the ‘Cooling Period’, agree to an immediate 
commitment and abide to General Terms and Conditions published on 
Bank’s website www.mbank.ae

أؤكد بموجب هذا أنه قد تم منحي الوقت الكافي لقراءة هذه الوثيقة قبل 	 
قبولها وأتحمل المسؤولية الكاملة في حالة عدم الالتزام بما هو منصوص 

عليه في الشروط والأحكام البنكية.

أعلن بموجب هذا أنني قرأت وفهمت وقبلت السمات الرئيسية المذكورة 	 
أعلاه الموضحة في هذه الوثيقة بما في ذلك الرسوم والتكاليف والفوائد 
والنفقات المطبقة والتي قد يتم تكبدها من خلال التقدم إلى هذه المنشأة 

وقد تلقيت نسخة منها.

أقر بموجب هذا أنه من خلال تفعيل البطاقة خلال )5( أيام عمل كاملة من 	 
“فترة إلغاء الشراء”، فإنني أقدم موافقتي الصريحة على التنازل عن “فترة 
والأحكام  بالشروط  والالتزام  الفوري  الالتزام  على  وأوافق  الشراء”،  إلغاء 

www.mbank.ae العامة المنشورة على موقع البنك الإلكتروني
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